
 

Statistike zemljišnoknjižnih ureda u FBiH 

stanje na kraju 2008. 

 
 

 
 

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

 

  

        

Komentari 

1. Potpuna digitalizacija treba biti završena u prvom tromjesečju 2010. godine ako se 

nastavi istom brzinom. 

2. Situacija se može značajno razlikovati od suda do suda. Naprimjer, sud u Sarajevu je ved 

završio digitalizaciju krajem 2008. godine, kada su drugi sudovi još bili daleko od toga. 

3. Omjer uložaka sa novim premjerom i dalje je mali te još uvijek korespondira s ulošcima 

koji su preuzeti iz bivšeg katastra nekretnina. Potrebno je da katastarski uredi osiguraju 

zemljišnoknjižnim uredima podatke novih premjera kako bi se zemljišne knjige 

ažurirale. 

0

200.000

400.000

600.000

800.000

1.000.000

1.200.000

ZK ulošci koji se trebaju 
digitalizirati

ZK ulošci sa starim premjerom

ZK ulošci s novim premjerom



 

 
 
 

      

 
 

         

         
 

        

         

         

         

         

         

         

         

          

 

 

 

 

 

 

 

Komentari 

 

1. Broj novih zahtjeva za uknjižbu je lagano rastao, ali ne značajno. 

2. Broj neriješenih zahtjeva ostaje stabilan, te odgovara 2,5 puta uvedanom broju 

zaprimljenih novih zahtjeva kvartalno, odražavajudi i dalje prevelike zaostatke. 

3. Neki su sudovi dostigli dobar nivo kvalitete (naprimjer, Sarajevo), dok drugi nisu 

napravili nikakav napredak. Unutrašnja organizacija se i dalje treba unapređivati kako 

bi se dostigao zadovoljavajudi nivo u cijeloj Federaciji BiH. 
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